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Norges Jeger- Og Fiskeforbund Buskerud 

Årsmøte 1/2024 - Årsmøte NJFF 

 

Møtetype: Fysisk møte / 

Årsmøte 

Dato: 17. mars 

2024, 12:00 

Sted: Jakt - og 

Fiskesenteret 

Agenda 

Sak 1: Åpning av årsmøtet 

Årsmøtet ble åpnet av styrets leder. 

Sak 2: Fortegnelse over fremmøtte 

Den som åpner årsmøtet vil føre fortegnelse over hvilke medlemmer som er representert selv eller 

ved fullmektig, samt hvor mange stemmer hver av dem representerer. 

Deltakere på årsmøtet er 30 stk. 
Stemmeberettigede ved valg 30 stk. 
Stemmeberettigede ved regnskap og beretning 23 stk. 
Antall foreninger 12.  
Alle representert selv, ingen fullmakter 
 

Sak 3: Godkjenning av innkalling, dagsorden og forretningsorden 

Forslag til vedtak 

Styret innstiller at: Innkallingen, dagsorden og forretningsorden til årsmøtet godkjennes. 

Innkalling, dagsorden og forretningsorden er vedtatt godkjent, uten merknader. Enstemmig vedtak 

Sak 4: Valg av møteleder 

Styret foreslo Jesper May Larsen som møteleder,  

Årsmøtet godkjente valget av Jesper May Larsen 

Sak 5: Valg av sekretær-protokollfører 

Knut Johan Ruud er forslag fra styret 

Årsmøtet vedtar at Knut Johan Ruud er protokollføre 

Sak 6: Valg av tellekorps 

Årsmøtet valgte Roger Reinslo og Vidar Nilsen til tellekorps 

Sak 7: Valg av to personer til å signere protokollen 

Det skal velges to personer til å signere protokollen fra årsmøtet. 

Idun Kløve og Thomas Stubben velges til å signere protokollen. 
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Sak 8: Årsberetning 

Styrets forslag til årsberetning for fjoråret vil bli lagt frem for godkjenning. 

Forslag til vedtak 

Styrets årsberetning for 2023 godkjennes. 

Vedtak: Styrets årsberetning ble godkjent uten endring. 

Sak 9: Godkjenning av årsregnskapet 

Årsregnskapet for 2022 og 2023 vil bli lagt frem for godkjenning.  Styret i NJFF Buskerud 

oppdaget at regnskap 2022 ikke var revisor godkjent høst 2023. Sammen med Effekt Regnskap 

og revisor Irene Landfall ble 2022 og 2023 godkjent når man ser disse to årene sammen. Ett stort 

tilskudd utbetalt sent 2022 for aktiviteter i 2022+2023 var årsaken til at disse må tas sammen. 

Revisors beretning for 2022 og 2023 fremlegges i tillegg til regnskap og balanse.   

Forslag til vedtak 

Årsregnskapet for 2022 og 2023 godkjennes av årsmøte. 

Vedtak: Årsregnskapet for 2022 og 2023 ble godkjent 

Sak 10: Gjennomgang av revisors årsberetning 

Revisjonsberetningen ble gjennomgått i sammenheng med regnskap og godkjent. 

Sak 11: Innkomne saker 

Ingen saker er kommet inn før eller etter frist for innsending 

Sak 12: Andre saker fra styret 

Resolusjoner  

5.1 Årsmøtet vedtar resolusjon slik den ble fremlagt 

5.2 Resolusjon "Fiskeoppdrett truer naturen" 

Forslag til vedtak 

Styret ber om at årsmøtet kan støtte opp om disse resolusjonene og godtar disse.   

Steinar Paulsen fremmet endringsforslag på vegne av RÅJFF.  Endringsforslaget er vedlagt i sin 
helhet.  
 
Sak 5.2 
 
Lakselus og oppdrett i den forstand sak 5.2 beskriver, er viktig å sette på dagorden, men 
«kravene» dette ender opp med er overhodet ikke relevante for Buskerud. Foreslår derfor at vi 
bytter ut de «sentrale» kravene, med å rette fokuset mot Drammensfjorden og Buskerudregionen 
med følgende  txt… 
 
  
 
Drammensfjorden og Buskerud som oppdrettsfri region 
 
Drammensfjorden inngår i det som i dag er den lengste oppdrettsfrie kyststrekningen i Norge, 
som strekker seg fra Svenskegrensen til og med Agder fylke. Til fjorden drenerer en av landets 
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største lakseelver i tillegg til en rekke andre vassdrag og småbekker med anadrom fisk. På grunn 
av fjordens spesielle karakter og vannmiljø, er også Drammensfjorden en av de mest artsrike 
fjordene i Norge. Drammenselva og fjorden har historisk sett vært utsatt for mye forurensing og 
nedbygging av arealer. I dag er situasjonen mye bedre både i elva og i fjorden, men nye 
påvirkninger fra menneskelig virksomhet og klimaendringer blir stadig mer merkbare. 
 
I dag er ikke Drammensfjorden særlig aktuell som oppdrettsområde, men vi vet lite om fremtiden, 
spesielt ikke når det gjelder landbasert virksomhet. Da blir arealbruk, stort forbruk av 
vannressurser og utslipp av avløpsvann et tema. 
 
Dersom vi ønsker at den ville atlantiske laksen, sjøørreten, innlandsfisken og alle artene i 
Drammensfjorden skal overleve i framtiden, er vi avhengige av gode politiske føringer. Vi trenger 
modige kommuner og lokalpolitikere som setter på bremsen når industrien påfører miljøet og 
fisken store belastninger. 
 
  
 
NJFF Buskerud krever at: 
 

• Buskerud Fylkeskommunen og kommunene vedtar at Drammensfjorden og Buskerud Fylke 
skal være en oppdrettsfri region, både når det gjelder vann- og landbasert oppdrett. (Gjelder 
industriell oppdrett av fisk og ikke klekkerier/fiskeanlegg som har til hensikt å bevare 
villfiskstammer). 

  
 

• Kommunene følger opp «Helhetlig tiltaksplan for en ren og rik Oslofjord (herunder 
Drammensfjorden), med spesielt fokus på tiltakene i kap2.:  

• Redusere utslipp av organisk materiale og næringssalter fra kommunalt avløp og avløp i 
spredt bebyggelse.  

• Redusere avrenning av næringssalter og jordpartikler fra jordbruksarealer 
• Redusere tilførsler av miljøgifter, marin forsøpling og mikroplast   

• Buskerud Fylkeskommune tar et sterkt ansvar for det interkommunale samarbeidet som 
må til for å oppfylle miljømålene som settes i vann og vannforvaltningsplanene i regionen. 

Vedtak: 

Resolusjon 5.1: vedtas som vedlagt til årsmøte papirene.   
Resolusjon 5.2:  Styret fikk årsmøtets godkjenning til å legge til endringene som kom fra Steinar 
Paulsen (RÅJFF) 5.2 og samkjøre det med NJFF Akershus. 
 

 

Sak 13: Forslag til arbeidsprogram og budsjett 

Arbeidsprogram og budsjett legges frem med kort gjennomgang av hovedpunkter. Tor Stensrud 

og Arne Bengtsson, gjennomgår og forklarer punkter. 
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Forslag til vedtak 

Styret ber om at fremlagt arbeidsprogram og budsjett godkjennes.  

Forslag fra Flå jff om spesifisering av punktet om nedbygging av natur. Styret ber om tillit til å 
endre teksten. 
Forslag fra Rune Borgersen Vestsiden JFF om å få inn fokus på de mistede foreningen inn i 
varmen igjen.                                                                                                                                           
Steinar Paulsen RÅJFF ønsker å få inn at fylkeslag skal bistå nærliggende foreninger med å øke 
aktivitetene for gi medlemmer i de utmeldte foreningene et godt tilbud fra "våre" foreninger.     
Vidar Nilsen, det er ikke avklart hvor mange medlemmer som blir borte da mange er medlemmer i 
flere av Buskeruds foreningene.                                                                                                                
Rune Borgersen VestsidenJFF. Fokus på å få de foreningen tilbake fremfor å "kapre" medlemmer 
til nærliggende. Det er ikke sannsynlig at vi vil klare vekst og bør ikke ha det som hovedmål. Det 
må realitets orienteres at vi har mistet 7 foreninger, og det må jobbes målrettet for å minimere 
tapet.                                                                                                                                                                   
Rune Borgersen hva er de økte inntektene? Arne og Knut Johan forklarer årsak til endret inntekt 
2024 vs. 2023.  Hvordan få til økt kommersiell inntekt. Styret skal jobbe med den saken videre. 

Vi stemmer med en delegat i fravær. 

Vedtak: Budsjett godkjennes som fremlagt. Styret skal ta med seg innspill omkring kommersielle 

inntekter.                                                                                                                                  

Arbeidsprogram godkjennes med de endringer som årsmøtet kom med. De endringene skal 

legges inn i arbeidsprogram før ny utsendelse til lokalforeningene. 

Sak 14: Valg av nytt styre 

Valg av styret i henhold til vedtektene. Valg gjennomføres av valgkomiteen.  

Forslag til vedtak 

 
 
 
 
 
 
 
 
Det ble foretatt valg av nytt styre ved 
akklamasjon.   
Ved valg av kvinnekontakt, kom det benkeforslag på BenteThorsrud. Her ble valget foretatt 
skriftlig, med hjelp av tellekorpset.  
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Ved valg av 2. varamedlem kom det forslag på to kandidater. Martine Iversen fra Ringerike JFF og 
Veronika Opperud Berg fra Ringerike JFF.  Her ble valget foretatt skriftlig, med hjelp av 
tellekorpset.  
Nytt Styre 2024 

 

Sak 15: Valg av årsmøte oppnevnte utvalg 

Ingen utvalg er laget og derfor ingen som skal velges. 

Sak 16: Valg av valgkomité 

En valgkomite er veldig viktig for å finne nye medlemmer til styret og finne gode kandidater for 

jobben vi gjør. Styret ønsker seg at det skal være medlemmer fra hele Buskerud med og mangler 

noen fra den nordlige delen. 

Forslag til vedtak 

Valg av valgkomite på 3 medlemmer inkl. leder for 3 år, en person på valg hvert år.  

·nn – velges for tre år 

·Per Hjalmar Nilsen: 

sitter to år til ·                  

Frank Alvegg:                 

sitter ett år til 

Styret ber om tilt til å finne siste delegat til valgkomiteen. Stort ønske om en person fra nord i region 

Buskerud. 

Vedtak: Styret får årsmøtes fullmakt til å finne en god tredje person til valgkomiteen.  

Sak 17: Valg av revisor 

Styret foreslår at selskapet velger en revisor til å revidere selskapets årsregnskap.                  

Forslag til vedtak:                                                                                                                                       

Irene Landfall velges som selskapets revisor.                                                                                      

Vedtak : Irene Landfall er valgt av årsmøtet. 
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Sak 18: Valg av delegater til landsmøtet 

I 2024 vil Landsmøtet arrangeres 15.-17.november på Scandic Hamar 
NJFF Buskerud kan sende 9 delegater i tillegg til leder. Styret foreslår alle styrets 8 medlemmer, 1 
valgt deltager og 5 vara 
 
Vedtak:  
Etter informasjon om landsmøte og gjennomgang av forslaget fra styret.  
Årsmøtet vedtar at disse skal dra på landsmøtet:  
Leder. Tor Stensrud (ikke en av 9 delegater, men sitter i RS) 
Nestleder: Linda Sørvig 
Kasserer: Arne Bengtsson 
Kvinnekontakt: Bente Thorsrud 
Ungdomskontakt: Stian Thorsrud 
Styremedlem: Steinar Paulsen 
Styremedlem: Solveig Smestad 
Varamedlem: Even Rognan 
Varamedlem: Veronika Opperud Berg 
Max Nensen fra Sokna JFF  
 
Vara ved forfall, i prioritert rekkefølge:  
1. Tanja Tokerud, Sigdal og Eggedal JFF 
2. Janette Bråten, Ådal JFF 
3. Kaia Nordberg, Svelvik og Drammen JFF 
4. Marie-Therese Sandum, Sokna JFF 
5. Thomas Stubben, Ringerike JFF 
 

* * * * * 

17. mars 2024  
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